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Geacht college, 
 
Op 12 april jl. heeft u onze schriftelijke vragen beantwoord over SAMEN. 
Nu met de te behandelen begroting in zicht en de signalen die ons bereiken stellen wij u een aantal 
vervolgvragen: 
NB!! Wij zien uw antwoorden graag VOOR de Begrotingsraad tegemoet! 
 

1. U antwoord ons dat er geen uitzendpersoneel is aangenomen, ook verwacht u geen tekort 
aan arbeidskrachten tot juni jl. Wij begrijpen echter dat er veel mensen met tijdelijke 
contracten zijn aangesteld (wij bedoelen dus geen uitzendkrachten) en dat hun contract nu 
niet meer verlengd wordt omdat er een tekort aan financiële middelen zou zijn. 
Onze vragen: - klopt het dat er mensen met tijdelijke contracten bij de basis jeugd 
hulpverlening in dienst zijn? 
- Klopt het dat (van een deel) van deze mensen hun contract niet verlengd wordt? 
- Zo ja, klopt het dat de reden hiervan een financiële is? 
- Zo ja, om hoeveel geld en hoeveel mensen gaat het hier? 
- Er wordt gezegd dat mensen met tijdelijk contract alleen kunnen blijven als de gemeente 

financieel bijspringt, bent u bekend met deze onrust op de werkvloer en klopt het wat 
gezegd wordt? 

- Betekent dit dat er toezeggingen zijn gedaan voor meer budget en zien we dat ook terug 
in de begroting? Kunt u ons aangeven waar we dit kunnen vinden en hoe groot is het 
verschil met het eerdere budget waar de Raad vorig jaar voor heeft gekozen? 

- Hoeveel mensen zijn tot juni ingestroomd en hoeveel moesten na juni weer vertrekken?  
- Als deze mensen niet meer in dienst zijn, gaan dan de eerder van professionele en reeds 

lang betrokken aanbieders overgeheveld cliënten weer terug naar de professionele en 
reeds lang betrokken aanbieders? 

- Zo nee, wie vangt deze cliënten op en is de gemeente in staat om te zorgen dat er geen 
onderbreking in het hulpverleningstraject ontstaat? 

- Ook begrijpen wij dat ervaren casemanagers vertrekken omdat zij zich niet meer kunnen 
verenigen met de gewijzigde koers, klopt dit en om hoeveel casemanagers gaat het en 
zijn hiervoor al nieuwe mensen aangetrokken?  

-  
2. Ook antwoordde u ons indertijd dat er geen problemen waren te verwachten bij de “warme “ 

overdracht van cliënten van professionele en reeds lang betrokken bureaus naar de 
gemeente, onderstaand artikel laat iets anders zien.  
 
Onze vragen hierover: 
- Garandeert de gemeente dat er geen enkel kind gedupeerd is bij het wisselen van 

hulpverlener? (Elk kind is er een teveel in onze optiek) 
- Zo nee, kan u aangeven hoeveel kinderen op welke wijze hierdoor gedupeerd zijn en 

hoeveel klachten hierover zijn ontvangen 
- Hoeveel ouders hebben de gemeente inmiddels benaderd met de zorgen omtrent hun 

kind in relatie tot de verplichte overdracht van professionele en reeds lang betrokken 
aanbieders naar de gemeente en hoeveel van die ouders/verzorgers heeft u inmiddels 
hierover gesproken, schriftelijk geantwoord? Wij horen namelijk dat ouders genegeerd 
worden, hoe verklaart u dit? 



- Herkent u zich in het genoemde artikel en zo niet waarom niet? 
 

 
Namens de Stadspartij 100% voor Groningen 
Yaneth Menger 
Mariska Sloot 
 
https://www.rtvnoord.nl/nieuws/1073945/jeugdzorg-gaat-terug-naar-de-basis-alsof-je-met-
een-hartaanval-naar-de-huisarts-moet 
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